
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének 2010. május hó 27. napján 
megtartott soros üléséről. 
 
Jelen vannak: Dénes László polgármester 
  Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő 
  Csábi Jánosné képviselő 
  Dégi György képviselő 
  Harcsás Ferenc képviselő 
  Radó Tibor képviselő 
  Tószegi Gyula képviselő 
 
Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Sarkadi Péter jegyző, Radványi Lajosné pénzügyi 
főtanácsos, Cződör Attila műszaki főtanácsos, Dr. Balás Gáborné ÖNÓ vezetője, Rizsányi 
Róbertné Alapszolgáltatási Központ vezetője. 
 
Dénes László – köszönti a képviselőtestület tagjait, a meghívottakat. Alpolgármester úr 
igazoltam van távol. Megállapítja, hogy a képviselőtestület ülése határozatképes 7 fő 
képviselő jelen van, az ülést megnyitja. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Tószegi Gyula és Bertáné 
Kecskeméti Katalin képviselőket javasolja. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése 
 
48/2010./V.27./ 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesítőnek Tószegi Gyula 
és Bertáné Kecskeméti Katalin képviselőket jelölte ki. 
 
Dénes László – javaslatot tesz a napirendi pontokra azzal a módosítással, hogy kerüljön 
megtárgyalásra a katolikus egyház kérelme. Az egyebek napirendben pedig a járdalapok 
értékesítési kérelem, szerződéskötésre felhatalmazás, felmentés megvalósítási terv készítése 
alól, hitelkérelem arányosítása, mivel nem kaptuk meg a 8 milliót, energetikai felhasználásról 
tájékoztatást szeretnék mondani. Az idősek kerestek meg, hogy fűnyírást a közmunkásokkal 
meg lehet –e oldani. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Napirend elfogadása 
 
49/2010./V.27./ 
 

H A T Á R O Z A T . 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az elhangzott javaslatok alapján az ülés 
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 
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1./ Polgármester tájékoztatója.  
2./ Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
3./ Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 2009. évi átfogó beszámolója 
4./ Gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok értékelése 
5./ Pitvaros Község Önkormányzatának 2010. évi költségvetéséről szóló 2/2010./II.11./  
     önk.sz. rendelet módosítása 
6./ Pitvarosi Evangélikus Egyházközösség támogatási kérelme 
7./ Tájékoztató a pályázatok állásáról. (az iskola alsó tagozatának külső hőszigetelésére és  
      nyílászáróinak cseréjére szóló szerződés jóváhagyása) 
8./ Egyebek 
 
1./ Napirendi pont: 
(Írásos anyag) 
 
Dénes László –az ivóvízjavító programmal kapcsolatban a polgármesterek összejöttek, azért 
volt rá szükség, mert szeptember 30-ig be kell adni a pályázatot, mert ha nem kerül 
megvalósításra, akkor a Magyar Államot az UNIÓ kötbéresíti, ami napi 70 millió forintot 
jelent. Egyre kisebb az esélye, hogy az önkormányzat hozzá tudja tenni a kötelező részt. 
Vannak ígérvények, hogy az állam segíteni fog az önerőnél. Az AQUVA Profit óriási 
késésben van, ezért mindent megpróbál, hogy ne ő legyen a hibás. A DARFŰ azt a hibát 
köette, el, hogy nem bontotta fel a szerződéseket. Az iskola felújítására nyertünk pályázatot. 
Nyertünk a nyári gyermekétkeztetésre is, ezért született az a döntés, hogy közvetlenül a tanáv 
után bezárjuk a konyhát, a konyha részen pár nap alatt befejezik az ablakok cseréje, és a 
konyha festése, azért a beruházás időtartama alatt lesz bezárva az óvoda is. A szülőkkel 
egyeztetve lett. 
 
 Dégi -Ivóvíz milyen álláspont született. 
 
Dénes – kiírás aki tuda annak kisebb ,akihitelbőlk tudja az több. Min önhikisek vagyunk, 
amíg a nyilatkozatok nem születtek meg, addig a twervező nem tudott dolgozni. 
 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Polgármester tájékoztatója 
 
50/2010./V.27./ 
 

H A T Á R O Z AT  
 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a polgármester tájékoztatóját az 
elhangzott kiegészítéssel együtt elfogadta. 
 
2./ Napirendi pont: 
(Írásos anyag) 
 
Radó Tibor – a fogorvosi rendelő klímaberendezésének ügye hogy áll? 
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Dénes László – most néztük meg és a fogorvosi költségvetés biztosítja azt, hogy 
megrendelhetjük. 
 
A képviselőtestület további kérdés és vita nélkül 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
Tárgy: Lejárt határidejű határozatok 
 
51/2010./V.27./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolót az elhangzott kiegészítésekkel együtt elfogadta. 
 
3./ Napirendi pont: 
(Írásos anyag) 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – szeretném megköszönni a családsegítő központnak a sikeres 
együttműködést és a jó munkaviszonyt. Az idén nem volt annyi gondunk, mint az elmúlt 
évben. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 2009. évi   
             átfogó beszámolójának elfogadása. 
 
52/2010./V.27./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az Alapszolgáltatási Központ és 
Gyermekjóléti Szolgálat 2009. évi átfogó beszámolóját a csatolt melléklet szerint fogadta el. 
 
A határozatról értesül: 
 
1./ Csanádpalota Város Önkormányzata  
2./ Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Csanádpalota 
 
4./ Napirendi pont: 
(Írásos anyag) 
 
Dr. Sarkadi Péter – május 31-ig kell ezt minden évben elfogadni. 
 
A képviselőtestület kérdés és vita nélkül 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Tárgy: Gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok értékelése 
 
53/2010/V.27./ 
 
       H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az 
     önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
     feladatai ellátásának értékeléséről szóló tájékoztatót  
     elfogadta. 

 
 A határozatról értesítést kap: 
 
 1./ Dél-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal  
        Szociális és  Gyámhivatala Szeged 

 
5./ Napirendi pont: 
(Írásos anyag) 
 
Radványi Lajosné – ezt az első módosítás, nincs benne semmi rendkívüli, csak amiról 
határozat volt, és ami pénzek jöttek. 
 
Radó Tibor – köszönöm az energetikai tanulmánytervet megkaptam, ebből megcsináltam egy 
kigyűjtést, amit szétosztottam a képviselőknek.  A pontos név energetikai tanulmányterv, 
 
Radványi Lajosné - kijavítom. 
 
Kérdésem, hogy utak, hidak útépítés 1.663 eFt., ez mit takar? 
 
Radványi Lajosné – ez egy adott szakfeladat. Pályázat. 
 
A képviselőtestület további kérdés és vita nélkül 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotta: 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének 
 

5/2010./V.27./ 
 

önkormányzati 
 

rendelete 
 
 

Pitvaros Község Önkormányzatának 2010. évi költségvetéséről szóló 2/2010./II.11./ 
önkormányzati rendelet módosításáról. 
 
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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6./ Napirendi pont: 
 
Dénes László – az evangélikus egyház kérelménél nincs meghatározva, hogy hány főről van 
szó, és ebből hány fő a pitvarosi gyerek, és összeget sem írtak. Megköszönik az eddig kapott 
támogatást. 
Tószegi – kisebbségi ülésen is felvetődött, de nem tudjuk hány gyerekről van szó, és hány 
gyerek ebből a pitvarosi gyerek. A katolikus egyháznál szintén nem tudom mennyi a pitvarosi 
Gyerek. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – a Csanádalberti gyerekekre onnan kér támogatást. 
 
Dénes László ezek a gyerekek ide járnak hittanra.15 eFt kapjon a katolikus egyház a  
segélykeretből. Az evangélikus egyháztól kérjük, meg, hogy hány pitvarosi gyerekről van szó.   
 
A katolikus egyház 20 gyerek kirándulására 15 eFt. támogatást kér. 
 
Dénes László  – javaslom, hogy mindkét egyház 15-15 ezer forint támogatást kapjon. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 
 
Tárgy: Evangélikus gyülekezet és Katolikus egyház támogatása 
 
54/2010./V.27./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az evangélikus gyülekezetet, és a 
katolikus egyházközséget is 15.000 – 15.000,-Ft-tal támogatja gyermekek nyári 
táboroztatására. Az összeget a költségvetésből az eseti szociális segély összegéből 
csoportosítja át. 
 
Felelős: Dénes László polgármester 
 
A határozatról értesül: 1./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Pitvaros 
    2./ Evangélikus gyülekezet és Katolikus egyházközség 
 
7./ Napirendi pont: 
 
Dénes László – a beadott pályázatainkat befogadták, de sajnos jelenleg minden pályázat áll, 
nincs benne döntés. 
Az IKSZT pályázat nyert 37 millió forintot, de ez a pályázat Provita Segítő Szolgálaté. A 
kisiskolára a nyílászárókra nyert a pályázat 926.667 Ft. az önerő, és  8.340 eFt. támogatást 
kaptunk. Ajánlatokat kértünk be különböző cégektől, ezt megkaptátok. A HIVEFA adta a 
legjobb ajánlatot. Több referencia munkájuk van Pitvaroson ,ez látszik a legjobb ajánlatnak. 
Vállalják még az óvoda ajtóinak a cseréjét, amit az ÁNTSZ már régóta kifogásol. A konyha 
és az iroda részhez is ajtót tesznek, ami szintén ÁNTSZ előírás, le kell választani. Továbbá a 
iskola nevelői  szobába, és tantermenként kettő ablakra, az étkezőre három és a konyhára is 
három ablakra szúnyoghálók felszerelését is vállalták. 
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Radó Tibor – egy az egyben határozták meg, erre volt a kiírás?  
  
Dénes László – igen. 
 
Radó Tibor – a szellőztetés követelmény. 
 
Csábi Jánosné – a szellőztetés előírás, másképp nem adják meg a lakhatást? 
 
Radó Tibor – a két legmagasabb árajánlatot adó osztrák, de a magyar árajánlat olcsóbb, 
minőségben mi a különség? 
 
Dénes László –garancia van rá, a műszaki tartalom előírás. Felteszi szavazásra az árajánlatok 
alapján, hogy melyik cég kapja meg a munkát. A HOVEFA ajánlata a  legkedvezőbb. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: HOVEFA Bt. árajánlat elfogadása. 
 
55/2010./V.27./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az általános iskola alsó tagozatos 
épületének homlokzati nyílászárók cseréjére, (az épület utólagos hőszigetelésére) a HOVEFA 
Bt. Nyílászáró Szaküzlet 6900 Makó, Csanád vezér tér 16. sz. által tett árajánlatot fogadja el. 
 
Dénes László - a pályázatokkal kapcsolatban, az ifjúsági háznál a nyílászárók ki lesznek 
cserélve. A SOMAX Kft., aki  a tanulmányokat készítette az javasolták, hogy ennél a két 
épületnél célszerű lenne hőszivattyús energiával a fűtésre rásegíteni, és erre most jó ajánlat 
van. 
 
Dr. Sarkadi Péter - a kis iskolánál teljesen ki lehetne váltani a gázt. A torna csarnoknál a 
rásegítés történne. 
 
Dénes László –erre lehet pályázni, ajánlottak céget sikerdíj ellenében a két épületre. 
 
Radó Tibor – mekkora lesz az energetikai igénye ennek a rendszernek?  
 
Dénes László – ez  szerepel majd az ajánlatban. Arról kell dönteni, hogy kérjünk árajánlatot? 
Az árajánlat után a pályázatot írassuk meg. 
 
Dr. Sarkadi Péter – kedvező lehet a pályázatnál, hogy ha le van szigetelve az épület. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Tárgy: SOMAX Kft-től árajánlat kérése 
 
56/2010./V.27./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzata árajánlatot kér a SOMAX Kft-től a Pitvaros, Petőfi tér 15. 
szám alatt elhelyezkedő általános iskola alsó tagozat épületének és a Pitvaros, Kossuth u. 33-
35. szám alatt elhelyezkedő Ifjúsági Ház épületének energiatakarékos fűtésrendszer beállítási 
munkálatainak ( anyag és munkadíj ) kivitelezési költségeire. Az energiatakarékos 
fűtésrendszer alapvetően hőszivattyús rendszer beállításából és rásegítő jelleggel 
napkollektoros rendszerből áll. Felkéri a polgármestert a képviselőtestület, hogy az árajánlatot 
a fenti cégtől szerezze be. Egyúttal felkéri a polgármestert, hogy az energiatakarékos 
fűtésrendszer bevezetésére írandó pályázatra a pályázatírókkal folytasson tárgyalásokat, s 
ennek eredményéről a testületet tájékoztassa. 
 
Felelős: Dénes László polgármester 
 
Dénes László – felteszi szavazásra a  közoktatási intézmények infrastrukturális fejlesztésének 
támogatására kiírt pályázat határozatának módosítását 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: „Pályázat benyújtása az 1/2010.(I.19.)Öm rendelet alapján a Közoktatási intézmények 
               infrastrukturális fejlesztésének támogatására kiírt pályázat támogatásának  
               elnyerésére” tárgyú, 12/2010/II.11./ számú határozatát módosítása, kiegészítése 
 
57/2010./V.27./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pitvaros Község Önkormányzat a 12/2010/II.11./ számú határozatát az alábbiak szerint 
módosítja, egészíti ki: 
 
Pitvaros Község Önkormányzata, mint a Pitvaros Mikrotérség Általános Iskolai Oktatási 
Nevelési és Óvodai Nevelési Intézményi társulás gesztora pályázatot nyújtott be az 1/2010. 
/I.19./ ÖM. Rendelet alapján a Társulás által fenntartott Petőfi Sándor Általános Iskola és 
Napközi Otthon, Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és Napközi Otthonos Óvoda 
/székhelye 6914. Pitvaros, Kossuth u. 27./ általános iskolai oktatási, nevelési feladatot ellátó 
Pitvaros, Petőfi tér 15. /általános iskola alsó tagozat/ és Pitvaros, Kossuth u. 27./ általános 
iskolai felső tagozat/ szám alatt elhelyezkedő épületeinek infrastrukturális fejlesztésére. A 
beruházás teljes összege 20.434.600,-Ft., melyből az igényelt támogatás összege 18.391.138,-
Ft. /90 %/, a saját erő 2.043.462,-Ft. 10 %. 
 
A pályázat az elbírálás során részben került támogatásra, mely szerint a Petőfi Sándor 
Általános Iskola és Napközi Otthon, Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és Napközi 
Otthonos Óvoda Pitvaros, Petőfi tér 15. /általános iskola alsó tagozat/  épülete nyílászáróinak 
cseréje, valamint az épület utólagos hőszigetelésének munkálatai kerülnek elvégzésre. A 
munkálatok összes költsége 9.266.667.-Ft, melyből a támogatás 8.340.000.-Ft, az önerő 
pedig 926.667.-Ft. 
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Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete kijelenti, hogy az önerő teljes összegét 
azaz: 926.667.-Ft-ot – az OTP Bankhoz benyújtott hitelkérelem alapján – az OTP Bank által 
folyósított „Sikeres Magyarországért” önkormányzati infrastruktúra fejlesztési hitelprogram 
által kívánja biztosítani, mely hitelt ezennel az OTP Banktól megigényli. A képviselőtestület 
kötelezi magát, hogy a hitel futamideje alatt a hitelt a költségvetésébe betervezi, és vállalja a 
hitel + járulékai határidőben történő visszafizetését. A hitel lejáratának napja a hitelszerződés 
megkötésének napjától számított 10 év. 
 
A képviselőtestület az önkormányzat tulajdonát képező Pitvaros, Kossuth L. u. 33-35. sz. alatt 
elhelyezkedő, a Makó Körzeti Földhivatalnál 270/2. hrsz. alatt nyilvántartott Erdei Ferenc 
Közösségi Színtér elnevezésű ingatlanát a hitel fedezetéül felajánlja. Az ingatlan a 
vagyonrendeletben forgalomképessé van nyilvánítva. Az ingatlankataszter szerinti értéke 
100.053.062,-Ft.  
 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete kijelenti, hogy a beruházással érintett 
ingatlan az önkormányzat kizárólagos tulajdonát képezik, és a beruházás folytán létrejött 
értéknövekmény is az önkormányzat kizárólag tulajdonába kerül, melyet a társult 
önkormányzatok határozataikkal megerősítenek. 
 
A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a pályázattal, a hitel felvétellel 
és a beruházás lebonyolításával kapcsolatos jogügyeletek megkötésére, szerződések 
aláírására. 
 
8./ Napirendi pont: 
 
Tárgy: Parlagfű mentesítési munkákra közhasznú foglalkoztatás  
 
58/2010./V.27./  
 

H A T ÁR O Z AT 
 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Munkaügyi Központ által a parlagfű 
mentesítési munkák végzésére szervezett közhasznú foglalkoztatásra 4 fő dolgozó erejéig 
pályázni kíván. A munkabér után fizetendő önerő 4 hónapra 130.690,-Ft., a kapott támogatás 
1.176.147,-Ft., az eszközbeszerzéshez szükséges önerő 16.000,-Ft, a kapott támogatás 
144.000,-Ft. A képviselőtestület az önerőt a költségvetéséből az oktatási intézményben 
betervezett helyettesítési díjból csoportosítja át. 
 
Felelős: Dénes László polgármester 
 
A határozatról értesül: 1./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Pitvaros 
 
Egyebek. 
 
Dénes László – több idős ember kérte, hogy természetesen nem ingyen, hanem díjazás 
ellenében a közmunkások levágnák a füvet. Valamilyen határt kell szabni, pl. 75 éven 
felülieknél, és ezt a munkát leszámláznánk. 
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Csábi Jánosné – ne legyen szociális jellege, ne legyen ráfizetéses. Lehet, hogy én is igénybe 
venném, ha a gyerekeim nem érnek rá, mivel én nem tudom levágni a füvet. 
 
Tószegi Gyula – nem akarok kötözködni, de ha megszabadjuk a 75 évet, lehet, hogy valaki 74 
éves és jobban rá van szorulva. 
 
Radó Tibor – kiindulási alapnak jó a 75 év. 
 
Dénes László – nincs rá gépi kapacitásunk, így elvileg mindenki igénybe vehetné a 
szolgáltatást. 
 
Tószegi Gyula- ha azt mondják, hogy 500 Ft., akkor én is azt mondom, hogy megéri nekem 
is, de ha 2000 Ft. akkor már nem biztos, hogy igénybe veszem. 
 
Radó Tibor – venni kell gépet, ami őszig behozza az árát, és nem szociális alapon kell az árat 
meghatározni. Legyen szolgáltatás. 
 
Dénes László – abba is bele kell gondolni, hogy most van rá lehetőség, mert van 
közmunkásunk, de ha jövőre nem működik, és hozzászoktatjuk az embereket, akkor mi lesz? 
Ezért javaslom a magasabb kort. 
 
Tószegi Gyula -  nemcsak a szolgáltatást, hanem a munkadíjat is bele kell kalkulálni. Ha 
jövőre lesz rá igény, akkor tudunk egy embert foglalkoztatni. 
 
Radó Tibor – óradíjban. 
 
Dénes László - Elvben egyetért mindenki, az árat m2-ben kell meghatározni. Nem akarok 
senkit megbántani, de ezt csak m2-ben lehet meghatározni, nem minden ember dolgozik 
egyforma ütemben.  
 
Dégi György – fel kell mérni az igényeket és utána elindítani ezt a szolgáltatást. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Fűnyírás bevezetésének előkészítése 
 
59/2010./V.27./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felkéri Cződör Attila műszaki főtanácsost, 
hogy a lakosság részére az ingatlanok előtti fű lenyírásához, melyet a 75 év feletti lakosok 
részére végezne az önkormányzat készítsen árajánlatot. 
 
Felelős: Cződör Attila 
 
Dénes László – Angyal Attila járdalapokat vásárolna, parkolót szeretne építeni a Kossuth utca 
felől. Parkolórészt építeni ki a Petőfi tér felöl is, és ebben kérne segítséget. 
 
Radó Tibor – a Petőfi tér rendezési tervében van- e ilyen, szükségünk van –e a járdalapokra? 
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Dénes László – a pályázatunkban döntés még nincs, voltak kinn megnézni és a beruházást 
szükségszerűnek tartják. 
 
Csábi Jánosné – szerintem ez a bolt érdeke és nem a miénk. 
 
Radó Tibor – várjuk meg, hogy nyer –e a pályázatunk és utána visszatérünk rá. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Angyal Attila kérelmének elutasítása 
 
60/2010,/V.27./ 
 

H A T Á R O Z AT  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete Angyal Attila kérelmét nem támogatja, s 
az ingatlana előtti parkoló építéséhez nem ad részére térburkoló anyagot. 
 
A határozatról értesül: Angyal Attila Pitvaros, Rákóczi F. u. 
 
Dénes László - Radó Tibor beadványa, javaslata. autó km állása 163245 km, konyhával 
kapcsolatos kérdés volt. 
 
Dr. Sarkadi Péter – az konyhánál az utalvánnyal fizetők száma  33 %, összesen: 832 eFt.  
ennek a feladási díja 12.125Ft/hó 4 hónapra. Bevált, szívesebben fizetnek ezzel, 20 napon 
belül utalják vissza. Ha utalvánnyal fizet és nem készpénzzel, akkor nincs felszólítás. A 
házhoz szállítás jelentősen javult decemberben, januárba 38 napot számolt 237 adag volt egy 
hónapba ,  március, áprilisban most 604 adag, csak ha a benzint számoljuk 100,Ft/napos ár jön 
ki.   
  
Dénes megemelkedett az adagszám, ami a rezsinél megmutatkozik. 
 
Falunappal kapcsolatba Tószegi Gyulától kérj tájékoztatást.  
 
Tószegi Gyula – falunapi előkészületek. Lesz tűzijáték. Fellépők La Bomba és Tóth Vera. Az 
idén felfüggesztették a pályázatokat nem tudjuk, hogy nyerünk e.  Pénteken is lenne 
rendezvény este 7-8 órától, a helyi zenekar játszana, utána pedig kertmozi, de itt a jogdíjnak 
utána kell járni. Az ital árusítás problémás, ki áruljon? Van több javaslat pályáztassuk meg 
őket, - ki ad többet a falunapért -. Azt nem szabhatjuk meg, hogy mit mennyiért adhat. Ha 
megpályáztatjuk és azt mondja, hogy 400 Ft. egy sör, nem szólhatunk érte semmit. Vagy azt 
mondjuk, hogy nem pályáztatjuk, hanem kijelölünk három helyet, bárki jöhet és kisorsoljuk a 
helyszíneket. 
 
Dénes László – lehet pályáztatni, de úgy, hogy árlistával pályázzon, ne mi szabjuk meg az 
árat. Mennyi támogatást ad. Össze lehet hasonlítani, hogy melyik a kedvezőbb. 
 
Radó Tibor – a szolgáltatás kapacitását tartsák be, ne két pultos legyen a napi rendezvényre. 
 
Dénes László – azt javaslom, hogy ki ad többet és adjon árlistát a termékére. 
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Tószegi Gyula – annál is inkább, mert eddig követelések voltak, hogy biztosítsunk áramat, és 
gyakorlatilag nekünk került pénzbe, hogy ő áruljon. 
 
Dénes László – meg kell pályáztatni, ki ígér többet. Egy kocsmáros legyen, ne legyen több. Ki 
ad többet a lehetőségért árlistával. 
 
Csábi Jánosné – tavaly nyertünk a pályázaton, de most amikor nincs pénz, nem támogatom a 
falunapot. 
 
Tószegi Gyula – nem annyiba fog kerülni a falunap. Nem biztos, hogy az egy millió be fogja 
takarni, de ez az én gondom. 
 
Csábi Jánosné – amikor ilyen ínséges idők vannak, muszáj ennyi pénzt erre költeni? 
 
Dénes László – az itt élő embereknek jólesik, mivel nincs más szórakozási lehetősége. Ezek 
az emberek nem engedhetik meg maguknak, hogy elmenjenek Budapestre vagy Makóra 
megnézni a nagyobb tűzijátékot. Ezért valamit adni kell az itt élő embereknek, nekem ez a 
véleményem. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – más fellépő is lenne?  Nem akarok tolakodni, de időben kellene 
szólni a felkészítő nevelőnek, mivel szünet van,  ezt nem könnyű tanítási szünetben 
összeegyeztetni. Tudni kell róla, ha van ilyen igény. 
 
Tószegi Gyula – Nem olyan műsorra gondoltunk mit tavaly. Most konkrétan kértünk a 
pályázatban műsort, de valószínűleg ebből nem lesz semmi. Természetesen gondolkodunk  a 
helyi lehetőségen is. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Falunapról előkészületeiről tájékoztató 
 
61/2010./V.27./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a falunap előszítéséről szóló tájékoztatót 
elfogadta. 
 
Dr. Sarkadi Péter – megvalósítási és teljesítési  tervet kellene készíteni az államháztartási 
törvény szerint, azonban ugyan ez a törvény kimondja, hogy e tervek készítése alól a 
képviselőtestület a 2010, illetve 2011. évben felmentést adhat. Kérem a testületet, hogy ezt a 
felmentést szíveskedjék megadni. 
  
Dénes László – nagy valószínűleggel sok minden át lesz szervezve, ezért javaslom, hogy 
adjunk felmentést. 
Felteszi szavazásra a javaslatot. 
 
A képviselőtestület 6 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Tárgy: Megvalósítási és teljesítési terv alóli felmentés 
 
62/2010./V.27./ 
 

H A T Á R O Z AT  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a megvalósítási terv készítési 
kötelezettség alól az államháztartási törvényre hivatkozással 2010 és 2011. évekre felmentést 
ad. 

 
Dénes László – köszönet a gyermeknapi rendezvény szervezéséért, a közreműködésért. 
 
Harcsás Ferenc – külföldről július 6-án jön a Pick Szeged barátságos foci mérkőzésre, már 6 
éve jönnek hozzánk. A mérkőzés után a Kisborjtár sörözőben egy buli, akit mindenkit 
szeretettel várunk. Ott lesznek a sátrak, padok az udvaron. 
 
Radó Tibor – majd elvisszük onnan. 
 
Harcsás Ferenc – nem adjuk oda, vagy ha betörsz, akkor rendőrséget hívok. 
 
Radó Tibor – nekem a munkáltatóm kiadta, hogy az aznapi katolikus templombeli 
rendezvényre biztosítsam a padokat.  
 
Harcsás Ferenc – nekünk azok a padok pedig kellenek. 
 
Radó Tibor – úgy emlékszem a testületi határozatra, hogy  odaadjuk a padokat, de amikor 
szükség van rá, akkor nálunk kell, hogy legyen, mivel a kultúrháznál van leltárban.  
 
Tószegi Gyula – az én leltáramban, tehát a kultúrháznál 40 db pad szerepel.  
 
Harcsás Ferenc – ezeket a padokat, amik nálunk vannak megállapodás alapján ti adtátok ki 
nekünk.  
 
Radó Tibor – javaslom, hogy a művelődési ház leltárából legyenek kivéve azok a padok, 
amelyek a sportkörnél vannak. Javaslom továbbá, bár forrást nem tudok rá, hogy azt a 
testületi döntést is léptessük életbe, hogy minden évben csináltatunk egy-két db padot és 
asztalt. 
 
Dénes László – egy biztos, hogy a 60 éves évforduló az olyan jelentőségű, melyre 
mindenféleképpen ülőhelyet kell adni az ott megjelent vendégeknek. 3 órától szabadok a 
padok, meg kell szervezni, hogy közhasznú munkások átvigyék azokat a Kisbojtárba.  
 
Radó Tibor – én is azt akartam mondani, hogy szervezéssel mindent meg lehet oldani, de 
egyszer sem hallgattad végig a mondanivalómat. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin - Informatikai pályázat az idén korábban határidős. Most csak 
informatikai eszközöket lehet igényelni, június 4-ig be kell adni a pályázatot, és nincs aki 
nyilatkozna, hogy mi lesz a TIOP pályában ügyében. 
 
Dénes László – arra kell pályázni, ami biztos, minden lehetőséget meg kell ragadni. 
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Bertáné Kecskeméti Katalin – bejelentem, hogy az óvoda július 21-től – augusztus 10-ig lesz 
zárva. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – versenyzongora vásárlására van lehetőség. A községben több 
helyen is elhelyezésre kerültek a gyűjtőládák amelybe az adományokat várjuk. 
Az óvodai ballagás rossz idő esetén a kultúrházban kerülne megrendezésre. 
 
Radó Tibor – templom felújítás, orgona felújítás. 
 
Tószegi Gyula – IKSZT pályázaton 37 milliót nyertünk, 30,5 milliót épület felújításra, + 
eszköz vásárlásra 7 milliót. Ennek a feltétele az 5 éves működtetés, a szerződés jövőre jár le, 
határozat kell a szerződés meghosszabbításáról. A pályázat 100 %-os finanszírozású, de 
utófinanszírozással teljesítik, hitelt kell fevennünk. 
 
Dénes László -  a következő testületi ülésen új szerződést kötünk. 
 
Radó Tibor – a játszótéren a libikóka javítása szükséges. Facsemeték ültetése, tervet 
készítettem hóvá kerüljenek ültetésre. Javaslatokat várok. Ezen kívül kérem a polgármester 
urat, hogy minden testületi ülésen külön felkérés nélkül szíveskedjék tájékoztatást adni az 
önkormányzat hitelállományának alakulásáról, valamint ismertesse a benyújtott, illetve 
beadandó pályázatainkról a két ülésszak között történ fontosabb eseményeket. 
 
Dénes László – semmi akadálya. 
 
Dr. Sarkadi Péter – a közbeszerzési törvény szerint az önkormányzatoknak minden évben el 
kell fogadniuk az adott évre vonatkozó közbeszerzési tervét. Nálunk régen nem fordult elő 
olyan beruházás, vagy szolgáltatás rendelés, mely közbeszerzési tervet, illetve ennek 
folyamányaként közbeszerzési eljárást igényelt volna. Kivétel volt ez alól az ÖNÓ-nál a 
tavalyi élelmezés-beszerzési eljárás. Tekintettel arra, hogy idén pályázni kívánunk KEOP 
kiíráson belül energiatakarékos fűtés rendszer kialakítására, konkrétan az alsó tagozatos 
iskolánál, napközinél, továbbá a kultúrháznál hőszivattyús rendszer, illetve napkollektoros 
rendszer kiépítésére, melynek összeghatára meghaladja a közbeszerzési határértéket, ezért un. 
közbeszerzési tervet kell készítenünk. Javaslom tehát, hogy az önkormányzat fogadja el a 
melléklet szerinti tartalommal a 2010. évre vonatkozó közbeszerzési tervet.  
 
Dénes László – felteszi szavazásra a közbeszerzési tervet. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: 2010. évi közbeszerzési terv elfogadása. 
 
63/2010./V.27./ 
 

H A T Á R O Z AT  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a közbeszerzésekről szóló, módosított 
2003. évi CXXIX. törvény 5. §-ában foglaltakra figyelemmel az önkormányzat 2010. évi 
közbeszerzési tervét a melléklet szerinti tartalommal hagyja jóvá azzal, hogy amennyiben 
előre nem látható okból előállt közbeszerzési igény, vagy egyéb változás merül fel, a 
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közbeszerzési tervet módosítja. A testület elrendeli a tervnek a Pitvaros község honlapján 
történő közzétételét. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dénes László polgármester 
 
Miután további kérdés, észrevétel nem hangzott el a polgármester megköszönte a részvételt és 
az ülést bezárta. 
 

Kmft. 
 

Dénes László         Dr. Sarkadi Péter 
polgármester          jegyző 
 
 
Tószegi Gyula                  Bertáné Kecskeméti Katalin 
jkv. hitelesítő         jkv. hitelesítő 
 
 
 
 
 
 


